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Minnesanteckningar samordningsgruppen 
område Stockholm 4 mars 
Närvarande: Tommy Mäntynen, Lena Kratz, Lotta Lundberg, Henrik Borg, Brankica Tadic, 
Linda-Marie Palm, Ernesto Garzón, Janne Järvinen, Thomas Witting. 
 
Frånvarande (ersättare): Ola Tellner, Kenneth Andersson, Mussie Calmerfalk Ephrem, Jamal 
Aboudrar. 
 
Närvarande från centret i Stockholm: Carl-Johan Lagerman (Calle) och Tina Finnäs. 

Läget på centret 
Alla presenterade sig.  

Diskussion om Lön hela dagen och annat som är på gång.  

Gruppdiskussioner om vad uppdraget i samordningsgruppen innebär, mål och syfte samt hur var 
och en kan bidra.  

Gruppdiskussioner om: 
1. Medverka i förankring av och dialog kring kongress-, förbundsråds- och 

förbundsstyrelsebeslut. 
2. Aktivt ta ansvar för att kongress- förbundsråds- och förbundsstyrelsebeslut genomförs.  

Från gruppdiskussionerna: 

• Förankra inriktningsbesluten. Hur implementera? Skicka ut inför 
verksamhetsplaneringen.  

• Vara påläst. Ställa frågor och bidra till ett tryggt och utmanande forum. Kollegialt 
lärande.  

• Informationsflödet; exempel ordföranderåd. Vara påläst och förberedd, utnyttja den 
fackliga tiden på bästa möjliga vis.  

Information från förbundsstyrelsen (FS) 
Thomas och Calle gjorde en dragning om aktuellt (punkter nedan) från FS. 

• Förbundsstyrelsen träffas 2 dagar/månad varav en av dagarna har fokus på 
styrelseutveckling.  

• Satsning för ökad facklig styrka – vi är halvvägs in i satsningen. Dragning i FS på temat 
”Så här har vi gått till väga” – samarbetet mellan förtroendevalda och kansliet. Nuläge 
och vad behövs framåt? 
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• Utvecklingsarbete med förbundsrådet – vad vill vi att förbundsrådet ska vara? På vilket 
sätt skiljer det sig från kongress? 

Dragningen efterföljdes av diskussioner. 

Diskussioner: anställa administratörer för Vision? Exempel; i Västergötlands län har 
arbetsgivaren anställt en administratör för Vision.  

Information från Nationella Valberedningen 
(NVB) 
Ett uppstartsmöte i nya NVB har ägt rum under 2025.  

Övrigt 
Calle informerade om ett nytt upplägg för områdeskonferensen där förtroendevalda är med och 
planerar och genomför konferensen. Intresseförfrågan kommer gå ut till alla förtroendevalda i 
klubbar och avdelningar i område Stockholm.  

Kommentar: Viktigt att innehållet under konferensen är sådant att det går att få ledigt med stöd 
av förtroendemannalagen.  
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